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Protokoll 
2025-05-20 

Joakim Dahlström  
 
 

Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse 

Den 20:e maj 2025 kl. 17:15 

Plats: Styret, Lindholmen 

Närvarande: 
Ordförande: Ninus Johansson [NJ] 
Vice ordförande: Razan Saadi [RS] 
Ekonomiansvarig: Oscar Nyman [ON] 
SAMO: Olivia Sandberg [OS] 
Utbildningsansvarig: Gabriel Rask Thurin [GRT] 
Informationsansvarig: Joakim Dahlström [JD] 
 
Formalia 
§1. Mötets öppnande 

Ninus Johansson förklarar mötet öppnat kl. 17:22 
 

§2. Val av justeringsperson 
Mötet väljer Gabriel Rask Thurin till justeringsperson 
 

§3. Eventuella adjungeringar 
Anna Fermheden 
Calle Åman 
Carl Backstig 
Clara Carlsson Holter 
Emilia Rickard 
Matilda Svensson 
Melker Andersson 
 

§4. Godkännande av dagordningen 
Mötet godkänner dagordningen 
 

§5. Föregående protokoll (250506) 
Mötet godkänner föregående protokoll (250506) 
 

Föredragande: 
 
 
 
 
 
 
 
 
[NJ] 
 
 
[NJ] 
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[NJ] 
 
 
[JD] 
 
 

 
 

 

Mötesordförande (Ninus Johansson) 
 

 

Justeringsperson (Gabriel Rask Thurin) 
 

 

 

Sekreterare (Joakim Dahlström) 
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Informationsfrågor 
§6. Meddelanden 

a. Ordförande 
Möte med Tord 29/5. Dagligt arbete.  
 

b. Vice ordförande 
Gick på sista NU mötet, de prata om Mottagning av master 
studenter och hur det behöver läggas mer krut på. I samma 
veva så tog de även upp rasismen på skolan och hur vanligt 
det är. Tog även med min efterträdare. Annars dagligt arbete. 
  

c. Ekonomiansvarig 
Vart på sista SeF för året, skrivit om överlämningsdokument 
och påbörjat eko policyn och eko utbildningen, haft del 1 av x  
med överlämning med stig, jobbat med balen, dagligt arbete  
 

d. SAMO 
Haft den SISTA OSA-roden för i år (elektro), utvärdering och 
uppföljning av OSA-roderna på fredag, påbörjat 
överlämningen men kommer fortsätta förbereda lite till, varit 
på räkkryssning, deltagit i SU8 där vi diskuterade tips till de 
nya SAMOsarna och tillsammans med NU och ordföranden i 
NollK sett över samarbetet mellan styret och NollK under 
mottagningen - använda en chatt med PA där information om 
händelser bör meddelas, fick posters om campusberättelser 
som kommer att sättas upp i skolan och kan fortfarande 
skickas in, stressföreläsning, dagligt arbete  
 

e. Utbildningsansvarig 
Skrivit om/klart överlämning och även haft överlämning. Gått 
på UU - Gått på Programråd EPI, hållit avslutning för 
klassreps. Dagligt arbete. 
 

f. Informationsansvarig 
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Mötesordförande (Ninus Johansson) 
 

 

Justeringsperson (Gabriel Rask Thurin) 
 

 

 

Sekreterare (Joakim Dahlström) 
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Förberett överlämning och haft överlämning, PR:at 
stressföreläsning, varit på Johanneberg och tagit bilder för att 
se över banderoll platser och skylt platser. 
Sektionsmötesprotokollet ligger ute. Dagligt arbete. 
 

 
Beslutsfrågor 
§7. Inval av HArm  

a. Filippa Gustavsson till vice-ordförande 
b. Stina Nykvist till ledamot 
c. Marcus Hellström till ledamot 
d. Anna Öhlin till ledamot 
e. Erik Jönsson till ledamot 
f. Ellen Ekdal till ledamot 
g. Erik Tärneberg till ledamot 
h. Wilma Andersson till ledamot 

Beslut: Mötet beslutar att rösta in ovanstående personer till HArm 
2025/2026. 

 
§8. Inval av JämH 

a. Filippa Gil till ordförande 
b. Linnea Sandell till ledamot 
c. Ludvig Hermansson till ledamot 
d. Axel Petersson till ledamot 
e. Julia Ratka till ledamot 
f. Maryam Rezai till ledamot 
g. Michael Yasso till ledamot 

Beslut: Mötet beslutar att rösta in ovanstående personer till JämH 
2025/2026. 
 

§9. Inval av SnH 
a. Suhur Aden till ordförande 
b. Emil Bahtovic till ledamot 
c. Elias Palmqvist till ledamot 
d. Ida Sandell Ågren till ledamot 
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Mötesordförande (Ninus Johansson) 
 

 

Justeringsperson (Gabriel Rask Thurin) 
 

 

 

Sekreterare (Joakim Dahlström) 
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e. Shah Solaimani till ledamot 
f. Astrid Kanagaraja till ledamot 
g. Wilma Andersson till ledamot 
h. Filippa Gustavsson till ledamot 
i. Stina Nykvist till ledamot 

Beslut: Mötet  beslutar att rösta in ovanstående personer till SnH 
2025/2026. 
 

§10. Inval av Hkex 
a. Annie Phan till ordförande 
b. Luna Ramazan till kassör 
c. Hampus Gull-Åhlund till ledamot 
d. Amer Wafi till ledamot 
e. Alice Wallander till ledamot 
f. Hugo Larsson till ledamot 
g. Ivar Sundström till ledamot 

Beslut: Mötet beslutar att rösta in ovanstående personer till Hkex 
2025/2026 
 

§11. Äskning DSC - Strumpor 
Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet. 
 

§12. Förtydligande av protokoll 250422  
a. Från 

“Vad ska vi göra med LF 
Diskussion kring vad som ska hända med LF.” 
Till 
“Vad ska vi göra med LF 
Diskussion kring vad som ska hända med LF. Arbetsgruppen 
presenterar sina förslag. NJ, RS, GRT, JD väljer att skriva en 
proposition om nedläggning av verksamheten.” 

Beslut: Mötet beslutar att justera protokoll 250422 enligt ovanstående. 
 

Diskussionsfrågor 
§13. Ohmets framtid 
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Mötesordförande (Ninus Johansson) 
 

 

Justeringsperson (Gabriel Rask Thurin) 
 

 

 

Sekreterare (Joakim Dahlström) 
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Diskussion kring hur ohmet blev och hur man kan göra i framtiden. 
 

§14. Banderoll förslag 
Diskussion kring förslag på skylt och banderoll platser på Johanneberg. 
 

§15. Möblering 
Diskussion kring möblering i nya sektionslokalen.  
 

§16. Bidrag på sektionen 
Diskussion kring  vad för bidrag som skulle kunna införas på sektionen. 
Harm för nya mässan. Matbidrag på Mottagningen. Mottagningsbidrag, 
aspningsbidrag. Alla arrangemang på hela året. Efter sista tentan på 
året få en gratis lunch, nå ut till flera teknologer. Boosta pluggfika så 
man får mer mat. Ett stort arrangemang.  

 
Formalia 
§17. Övriga frågor 

[Oscar]: [Hur ligger vi till med kommittékickoffen?] 
Svar: Erik Eliasson har inte svarat, Ninus kommer ringa honom. 
 
[Calle]: [Access för SnH?] 
Svar: Razan har skickat in för nya lokalerna för alla kommittéer och 
utskott.  
 

§18. Nästa möte (250603) 
a.  Action plan 

Att Göra Ägare Målbild Kommentar 

 
 
 
§19. Skvaller, dementier och känsliga ämnen 

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet 
 
§20. Mötets avslutande 

 
 
[NJ] 
 
 
[NJ] 
 
 
[NJ] 
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Mötesordförande (Ninus Johansson) 
 

 

Justeringsperson (Gabriel Rask Thurin) 
 

 

 

Sekreterare (Joakim Dahlström) 
 

 
 



Sida | 6 
 

Protokoll 
2025-05-20 

Joakim Dahlström  
 
 

Ninus förklarar mötet avslutat kl. 20:15 

 

 
 

 

Mötesordförande (Ninus Johansson) 
 

 

Justeringsperson (Gabriel Rask Thurin) 
 

 

 

Sekreterare (Joakim Dahlström) 
 

 
 


